
Stránka 1 z 3 

 Obec Krhová  

Hlavní 205, 756 63 Krhová, IČ: 1265750 

 

ZÁPIS 
ZE SCHŮZE RADY OBCE KRHOVÁ 

č. 36  
 

KONANÉ DNE 2.9.2014 v 15.30 hod. 
 

 
 

POČET PŘÍTOMNÝCH ČLENŮ RADY OBCE KRHOVÁ 
 

Sylva Kristková    - přítomna 
Ing. Alois Bayer   - přítomen 
František Čáň   - přítomen 
Ing. Kateřina Halaštová   - přítomna 
Jaroslav Pavlica   - řádně omluven 
 
 
Starostka obce prohlásila jednání Rady obce Krhová jako usnášeníschopné. 
 
Ostatní přítomní: 
Paní Vladislava Šuláková, ředitelka MŠ 
Paní Zdenka Vávrová, účetní MŠ 
Mgr. Ivana Pavlicová, ředitelka ZŠ 
 

  

1) SCHVÁLENÝ POŘAD SCHŮZE RADY OBCE 

Navržený program: 
1) Schválení programu 
2) Projednání problematiky vaření a převozu stravy z MŠ do ZŠ 
 
  Rada obce přistoupila k hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ číslo: 36/2014/R-201 

Rada obce Krhová schvaluje pořad schůze č. 36 Rady obce Krhová dle předloženého návrhu. 

PRO: 4 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEHLASOVAL: 0 
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2) Projednání problematiky vaření a převozu stravy z MŠ 
do ZŠ  

 
Rada obce se tentokráte sešla k jedinému bodu projednání. Na žádost ředitelky ZŠ a ředitelky MŠ, 
se jednalo ohledně problematiky vaření a převozu stravy z MŠ do ZŠ. 
 
 
Účetní MŠ paní Zdenka Vávrová,: 
- Upozorňuje, na základě zvýšeného počtu strávníků v ZŠ, že je hraniční nejvyšší povolený počet stravo-

vaných ve školském zařízení – školní jídelny – výdejny. 

- Na základě dotazníku ke kvalitě obědů upozorňuje na normativní tvorbu jídelního koše, která je ze 

strany MŠ striktně dodržována a je v pořádku.  

Ředitelka MŠ paní Vladislava Šuláková: 
- Žádá zřizovatele o nové vybavení kuchyně s ohledem na zvýšený počet strávníků v ZŠ, minimálně za-

koupením nového konvektomatu. 

- Žádá po ZŠ proplacení zakoupení nových várnic, které slouží pro převoz ZŠ. 

- Upozorňuje na malý prostor v osobním autě, které převáží stravu a žádá řešení. 

 

Ředitelka ZŠ Mgr. Ivana Pavlicová: 
- Vzhledem k nastíněným problémům ze strany MŠ hledala možné řešení formou objednávky obědů 

z jiné školní instituce. Výsledek – velmi problematický, jelikož legislativně by musela každá škola žádat 

o rozhodnutí Krajský úřad o navýšení kapacity a problém převozu by byl stále neřešen. 

- Další možností je samostatné vaření přímo ve škole – tento návrh je velmi náročný na financování a 

z hlediska hygienického vyžaduje patřičné požadavky v zázemí kuchyně, které jsou v daných prostorách 

těžko řešitelné. 

- Se zakoupením nových várnic v rozpočtu nepočítala a myslí si, že je objednatelem služby, která by měla 

být poskytována včetně těchto nákladů. 

Výsledek projednání: 
- V rámci rozhodnutí KÚ pro školní jídelnu – výdejnu, MŠ požádá o navýšení nejvyššího povoleného po-

čtu stravovaných ve školském zařízení s termínem do konce listopadu 2014. 

- V současné chvíli je ze strany zřizovatele podpořena MŠ mimo jiné investicemi, jako je rozšíření kon-

tejnerový přístavby 1,9 mil. Kč, kompletní výměny zbylých oken 344 629,- Kč (z toho 100 000,- Kč hra-

zeno z rezervního fondu MŠ), pořízení nového varného kotle 95 365,- Kč (hrazeno z rezervního fondu 

MŠ). Nákup nového konvektomatu (cca 120 tis.) může být řešen rozhodnutím zastupitelstva obce v 

dalším rozpočtovém období. 

- Z důvodu převozu stravy formou dvoukolového ručního vozíku přistoupila Rada obce ke schválení na-

výšení závazného ukazatele MŠ o vyplácení cestovních náhrad na převoz stravy z MŠ do ZŠ. Toto řešení 

bylo původně dostačující a je schváleno na celý rok 2014. Žádáme ředitelku o písemné předložení ji-

ných návrhů řešení pro rok 2015 a to s termínem do konce listopadu 2014.  

- Náklady na pořízení nových várnic si obě organizace rozdělí na polovinu a budou hrazeny ze závazného 

ukazatele každé organizace. 
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V Krhové dne 2.9.2014 

 
 
 
  v.r.   „otisk razítka“   v.r. 
 
   

…………………………………..    ……………………………………..   

          Sylva Kristková      Ing. Alois Bayer 
              starostka      místostarosta         
 
 
   
 
Zápis ověřili ostatní přítomní radní obce: 
 

       
      v.r. 
Ing. Kateřina Halaštová   …………………………………………… 
 

       
      omluven 
Jaroslav Pavlica    …………………………………………… 
 

       
      v.r. 
František Čáň    ……………………………………………    
    


